
Zápis z riadneho rokovania Rady Slovenskej televízie a rozhlasu 
24. júna 2025 so začiatkom o 13:00 h. 

 

Prítomní členovia Rady STVR: PhDr. Marcel Behro, Ing. Peter Benčúrik, PhD., Doc. Mgr. 

Martin Daňko, PhD., Mgr. Igor Gallo, MBA (pripojený online), Mgr. Eva Koprena, PhD., Mgr. 

Jozef Krošlák, JUDr. David Lindtner, JUDr. Lukáš Machala, Ing. Jarmila Mikušová 

 

Prítomní za manažment STVR: 

Mgr. Martina Flašíková – generálna riaditeľka STVR 

Ing. Eduard Čengel – riaditeľ Sekcie ekonomiky STVR 

 

Miesto konania: Zasadačka GR STVR, 6. posch., Mýtna 1, Bratislava 

 

1. Otvorenie zasadnutia  
Rokovanie zvolal a viedol predseda Rady STVR J. Krošlák. Privítal na rokovaní všetkých 

prítomných. Skonštatoval, že je prítomných 9 členov rady a Rada STVR je uznášaniaschopná. 

Informoval, že rokovanie rady je vysielané audiovizuálnym online streamom na webovej 

stránke Rady STVR. 

 

J. Krošlák predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 

Uznesenie č. 26/2025: 
Rada STVR schvaľuje program rokovania Rady STVR 27.5.2025 v nasledujúcom znení: 

1. Otvorenie zasadnutia Rady STVR 
2. Kontrola plnenia uznesení a zápisu z predchádzajúceho rokovania Rady STVR 
3. Návrh rozpočtu STVR na rok 2025 
4. Informácia o verejných obstarávaniach STVR 
5. Informácia o uzatvorených zmluvách STVR nad 10 tis. € 
6. Informácia o zámeroch vstúpiť do zmluvného záväzku podľa § 17 ods. 3 písm. e) 

zákona č. 157/2024 o STVR 
7. Rôzne 

 
Za: 9 / M. Behro, P. Benčurík, M. Daňko, I. Gallo, E. Koprena, J. Krošlák,  

D. Lindtner, L. Machala, J. Mikušová / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0    
Neprítomný: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
2. Kontrola plnenia uznesení a zápisu z predchádzajúceho rokovania Rady STVR 
A. Mozolák informoval, že uznesenia z ostatného rokovania nemajú charakter plnenia okrem 
uznesení č. 18/2025 a 21/2025. Uznesenie č. 18/2025 sa týkalo predloženia Výročnej správy 
STVR za rok 2024 do Výboru NR SR pre kultúru a médiá a bolo splnené a uznesenie 
č. 21/2025 sa plní priebežne, ide o predkladanie ekonomických materiálov. K zápisu 
z ostatného rokovania neprišla žiadna pripomienka. 
J. Krošlák predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 27/2025: 
Rada STVR berie na vedomie správu o kontrole uznesení a zápisu z predchádzajúceho 
rokovania Rady STVR. 
 
Za: 9 / M. Behro, P. Benčurík, M. Daňko, I. Gallo, E. Koprena, J. Krošlák,  

D. Lindtner, L. Machala, J. Mikušová / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0    



Neprítomný: 0    
Uznesenie bolo prijaté. 
 
3. Návrh rozpočtu STVR na rok 2025  
J. Krošlák informoval, že návrh rozpočtu predkladá GR STVR v zmysle § 17 ods. 3 písm. b) 
zákona č. 157/2024 o STVR. Toto ustanovenie zároveň aj určuje, že súčasťou rozpočtu je aj 
programový koncept vysielania STVR a ďalšie náležitosti. Ďalej informoval, že k rozpočtu sa 
stretli aj členovia Rady STVR za ekonomickú oblasť (pozn.: J. Mikušová, P. Benčurík a M. 
Behro) a prebrali ho s GR STVR a aj ekonomickým riaditeľom STVR. Toto stretnutie sa 
uskutočnilo v stredu 18.6.2025. 
M. Flašíková odprezentovala predložený rozpočet STVR na rok 2025. Informovala, že doteraz 
sa išlo v provizóriu. Nastavenie rozpočtu zohľadňuje všetko, čo sa týka bežného chodu STVR 
do konca roka. Všetky zmeny, ktoré sa udiali sú podľa nej zohľadnené v predloženom 
rozpočte.  
E. Čengel odprezentoval základné číselné parametre predloženého rozpočtu (pozn.: číselný 
rozpočet je súčasťou uznesenia nižšie). 
J. Mikušová uviedla, že sa zúčastnila stretnutia k rozpočtu, ktoré bolo 18.6.2025. Prešli si celý 
návrh rozpočtu. Nová GR STVR nie je podľa nej v jednoduchej situácii, pretože celý prvý polrok 
nemohla ovplyvniť dianie v STVR a toto je potrebné podľa nej zohľadniť. Tento rozpočet je 
podľa nej prechodný a stabilizačný a mal by vytvoriť dostatočný časový priestor na pripravenie 
kvalitného rozpočtu STVR na rok 2026 už v plnej gescii novej GR STVR. Diskusia prebiehala 
aj o osobných výdavkoch, čo je položka veľmi výrazne zasahujúca do výdavkovej časti. V tejto 
súvislosti ich GR STVR aj informovala, že je už aj naštartovaný personálny audit. Upozornila 
na veľmi nízke čerpanie kapitálových výdavkov. Diskusia na spomenutom stretnutí prebiehala 
aj o akvizíciách, pláne investícií, pláne verejného obstarávania a tomuto bude potrebné 
priebežne aj venovať pozornosť. Skonštatovala, že rozpočet je podľa nej zostavený v zmysle 
zákona o STVR a iných legislatívnych predpisov.  
M. Behro uviedol, že z účtovného pohľadu je rozpočet podľa neho v poriadku. Stotožňuje sa 
s ním aj z pohľadu manažérskeho.  
E. Koprena sa spýtala, či je personálny audit realizovaný interne alebo externe a veľmi rada 
by videla výsledky. 
M. Flašíková uviedla, že je to kombinácia externej firmy a interných ľudí. Takýto audit je 
v STVR veľmi špecifický, pretože je to špecifické prostredie.  
P. Benčurík skonštatoval, že predložený rozpočet podporuje atribút verejnoprávnosti STVR 
a zároveň poskytuje priestor na užívateľsky atraktívny model. Čiastočne podľa neho podporuje 
aj rozvoj a znižovanie technologického dlhu.  
I. Gallo sa spýtal, aký dopad bude mať transakčná daň na Mediu STVR, keďže na STVR sa 
transakčná daň nevzťahuje. 
E. Čengel uviedol, že na STVR sa transakčná daň vzťahuje a ovplyvní STVR negatívne vo 
výške 200 – 300 tis. €. Mediu STVR to ovplyvní minimálne, pretože nemajú toľko platieb.  
I. Gallo sa ďalej spýtal, či sú doteraz uzatvorené zmluvné vzťahy v súlade s rozpočtom. 
M. Flašíková uviedla, že všetky uzatvárané zmluvy sú v súlade s rozpočtom a doteraz ani 
neotvárala nejaké veľké výroby, kým nebol schválený rozpočet.  
I. Gallo sa spýtal, aký dopad bude mať rozpočet na programovú štruktúru a kto teraz môže 
garantovať, že programový koncept je v súlade s legislatívou.  
M. Flašíková uviedla, že celá programová štruktúra vychádza z rozpočtu a je v súlade 
s predkladaným rozpočtom. Programový koncept je podľa nej v súlade so zákonom.  
M. Daňko sa spýtal, či existujú nejaké finančné riziká v rozpočte. 
E. Čengel uviedol, že rozpočet je koncipovaný opatrným prístupom a neočakáva nejaké riziká. 
J. Mikušová pripomenula, že je tam riziko vyplývajúce z jedného veľkého súdneho sporu, ale 
prvýkrát je na neho vytvorená nielen účtovná, ale aj finančne krytá rezerva.  
E. Koprena sa spýtala ku programovému konceptu, že sa v materiáli konštatuje, že je široká 
sieť spravodajcov, pritom sú 3 a kedysi ich bolo 10. Spýtala sa, čo s tým chce GR STVR 
spraviť. 



M. Flašíková uviedla, že momentálne sa riešia aj spravodajcovia v Poľsku a Maďarsku a riešia 
sa aj ďalšie krajiny. Práve preto sa na spravodajstvo aj presúvali peniaze z iných položiek.  
I. Gallo predpokladá že, súčasťou projektu, ktorý GR STVR predloží bude aj táto stratégia 
zahraničných spravodajcov. 
L. Machala uviedol, že jeho zaujíma predovšetkým obsah a bude vyžadovať, aby pri všetkých 
veciach v programovom koncepte bola uvedená krátka konotácia o čom to je, prípadne návrh 
scenárov a aký to má obsah. Uviedol, že v materiáli je množstvo športových programových 
podujatí, ale to najvýznamnejšie tam podľa neho spomenuté nie je a to sú cyklistické preteky 
Okolo Slovenska. Bolo by podľa neho dobré, aby sa prehodnotilo v akom rozsahu sa bude 
vysielať futbal, pretože vysielať 20 priamych prenosov z 3. ligy by STVR nemala vysielať. 
Rovnako je to aj v prípade 2. futbalovej ligy. 
M. Daňko uviedol, že podľa neho to nie je problém, pretože aj tie menšie súťaže a družstvá sa 
chcú dostať do televízie a pokiaľ to nie je náročné, tak prečo nie. 
L. Machala oponoval, že práveže to je rovnako finančne náročné, ako keby STVR vysielala 
prvú ligu. Takisto uviedol, že sa ide vysielať magazín o NHL a nevysiela sa žiaden magazín 
o slovenskej hokejovej lige. STVR by podľa neho mala byť aj etalónom didaktiky. Vyrušujú ho 
typy programov ako vzdelávací animovaný cyklus o kritickom myslení Rozumne, ktorý je pre 
deti v predškolskom veku. Zaujímalo by ho o čo ide a ako to bude vyzerať. Takisto ho budú 
zaujímať aj ďalšie detské programy a neželá si, aby STVR vysielala hocičo a aby deti boli 
indoktrinované kultúrami, ktoré nepatria do ich sveta. 
I. Gallo uviedol, že to, aby rade niekto predkladal nejaký konkrétny scenár je nad rámec 
kompetencií rady a rada si nemôže dovoliť vstupovať do programu. 
J. Krošlák uviedol, že konotácia k jednotlivým programom je správne vec, rada nemôže byť 
informovaná len jedným riadkom. Rada nechce vstupovať do dramaturgie, ale členovia rady 
chcú byť informovaní, o čom sú jednotlivé programy.  
D. Lindtner uviedol, že sa stotožňuje s tým, čo povedal L. Machala a zo zákona pramení, že 
rada by mala mať prehľad nad vysielaním STVR a dohliada na plnenie zákona o STVR. 
Rovnako súhlasí, aby rada bola informovaná o obsahu relácií, ktoré budú ovplyvňovať vývoj 
detí.  
M. Flašíková uviedla, že v tomto nevidí problém a sú o tom aj jednotlivé programové rady.  
M. Daňko by ocenil viac európskych filmov, napríklad aj z balkánskej produkcie.  
J. Krošlák dal hlasovať o návrhu uznesenia: 
Uznesenie č. 28/2025: 
Rada STVR v zmysle § 10 ods. 1 písm. h) zákona č. 157/2024 o STVR prerokovala 
a schvaľuje Návrh rozpočtu a programového konceptu STVR na rok 2025, vrátane návrhu 
záväzných ukazovateľov rozpočtu STVR na rok 2025 v nasledovnej výške: 
Bežné výdavky vo výške 183 133 747 €  
Kapitálové výdavky vo výške     9 939 181 € 
Celkový prebytok         200 000 € 



 
 
Za: 9 / M. Behro, P. Benčurík, M. Daňko, I. Gallo, E. Koprena, J. Krošlák,  

D. Lindtner, L. Machala, J. Mikušová / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0    
Neprítomný: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 
 

údaje v €

Ekonomická klasifikácia
Rozpočet       

2024
Skutočnosť 2024

Rozpočet       

2025

Rozdiel                 

R25-S24

Príjmy STVR spolu 174 798 237 181 204 164 193 272 928 12 068 764

Príjmy STVR spolu bez príjm.finančných operácií 149 812 007 156 217 934 166 219 208 10 001 274

100 ▪   Daňové príjmy 1 000 000 2 117 900 1 000 000 -1 117 900

130

         dane za tovary a služby (úhrada za služby 

verejnosti) 
1 000 000 2 117 900 1 000 000 -1 117 900

200 ▪   Nedaňové príjmy, z toho: 11 248 001 16 217 943 17 340 051 1 122 108

210          príjmy z podnikania a z vlastníctva majetku 1 439 810 1 367 397 1 409 149 41 752

220          administratívne a iné poplatky 9 754 691 13 423 549 14 904 322 1 480 773

230          kapitálové príjmy 0 0 0 0

240          úroky z tuzemských úverov, pôžičiek... 40 000 1 357 449 1 010 000 -347 449

290          iné nedaňové príjmy 13 500 69 548 16 580 -52 968

300 ▪   Granty a transfery, z toho 137 564 006 137 882 091 147 879 157 9 997 066

310          tuzemské bežné granty a transfery 129 921 229 130 356 645 144 829 534 14 472 889

320      tuzemské kapitálové granty a transfery 7 642 777 7 525 446 3 000 000 -4 525 446

330      zahraničné granty 0 0 49 623 49 623

400 ▪   Príjmové finančné operácie, z toho: 24 986 230 24 986 230 27 053 720 2 067 490

453      zostatok prostriedkov z predchádzajúcich rokov 24 986 230 24 986 230 27 053 720 2 067 490

456      iné príjmové finančné operácie 0 0 0 0

Výdavky STVR spolu 174 598 237 154 150 444 193 072 928 38 922 484

Výdavky STVR spolu  bez výdavkových 

finančných operácií
174 598 237 154 150 444 193 072 928 38 922 484

600 ▪   Bežné výdavky, z toho: 166 846 806 150 018 965 183 133 747 33 114 782

610     mzdy 35 736 816 38 469 968 40 598 744 2 128 776

620     odvody 12 706 903 13 900 224 14 422 128 521 904

630     tovary a služby, z toho: 117 421 767 96 543 252 127 080 205 30 536 953

631         cestovné náhrady 715 260 794 685 1 031 045 236 360

632         energie, voda a komunikácie 33 870 730 30 608 338 34 714 320 4 105 982

633         materiál 2 105 173 2 101 339 2 708 628 607 289

634         dopravné 940 751 837 434 1 043 295 205 861

635         rutinná a štandardná údržba 2 875 736 2 658 121 3 293 590 635 469

636         nájomné za nájom 1 139 217 1 245 426 1 406 294 160 868

637         služby 75 774 900 58 297 909 82 883 033 24 585 124

640     bežné transfery, z toho: 981 320 1 105 521 1 032 670 -72 851

641         ostatným subjek tom verejnej správy (AF) 363 600 331 210 290 000 -41 210

642

        transfery jednotlivcom a neziskovým právnickým 

osobám 150 500 315 411 260 500 -54 911

649         transfery do zahraničia 467 220 458 900 482 170 23 270

650     splácanie úrokov, z toho: 0 0 0 0

651         splácanie úrokov v tuzemsku (fin.prenájom) 0 0 0 0

700 ▪   Kapitálové výdavky, z toho: 7 751 431 4 131 479 9 939 181 5 807 702

710       obstarávanie kapitálových aktív 7 751 431 4 131 479 9 939 181 5 807 702

800
▪   Výdavky z transakcií s fin. aktívami a pasívami

0 0 0 0

819            ostatné výdavkové finančné operácie 0 0 0 0

Celkový prebytok/schodok 200 000 27 053 720 200 000 -26 853 720

  - vylúčenie finančných operácií -24 986 230 -24 986 230 -27 053 720 -2 067 490

400     ▪   vylúčenie príjmových finančných operácií -24 986 230 -24 986 230 -27 053 720 -2 067 490

800     ▪   vylúčenie výdavkových finančných operácií 0 0 0 0

Prebytok (+) / schodok STVR (-) (ESA 2010) -24 786 230 2 067 490 -26 853 720 -28 921 210



4. Informácia o verejných obstarávaniach STVR 
M. Flašíková odprezentovala predložený materiál. 
P. Benčurík skonštatoval, že v materiáli aj pribudol účel každého verejného obstarávania 
a požiadavka rady tak bola splnená. 
J. Krošlák uviedol, že nepochopil niektoré veci ohľadom kamerových reťazcov a to, že sa 
najprv objednávajú kamery a až následne sa objednávajú objektívy a neobjednáva sa to spolu 
ako set. Požiadal P. Benčuríka, aby sa na to ako zodpovedný za túto oblasť pozrel.  
M. Flašíková uviedla, že sa musí na to pozrieť aj ona, pretože nevie, či to nie sú náhodou 
objektívy k iným kamerám. 
M. Daňko upozornil, aby pri prenájme virtualizačného riešenia sa kládol dôraz na kybernetickú 
bezpečnosť a na zálohovanie.  
J .Krošlák predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 29/2025: 
Rada STVR prerokovala a berie na vedomie Informáciu o verejných obstarávaniach v zmysle 
predloženého materiálu na rokovaní rady 24.6.2025. 
 
Za: 9 / M. Behro, P. Benčurík, M. Daňko, I. Gallo, E. Koprena, J. Krošlák,  

D. Lindtner, L. Machala, J. Mikušová / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0    
Neprítomný: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
 
5. Informácia o uzatvorených zmluvách STVR nad 10 tis. € 
M. Flašíková odprezentovala predložený materiál. 
J. Krošlák predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 30/2025: 
Rada STVR prerokovala a berie na vedomie Informáciu o uzatvorených zmluvách STVR nad 
10 tis. € v zmysle predloženého materiálu na rokovaní rady 24.6.2025. 
 
Za: 9 / M. Behro, P. Benčurík, M. Daňko, I. Gallo, E. Koprena, J. Krošlák,  

D. Lindtner, L. Machala, J. Mikušová / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0    
Neprítomný: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
 
6. Informácia o zámeroch vstúpiť do zmluvného záväzku podľa § 17 ods. 3 písm. e) 

zákona č. 157/2024 o STVR 
M. Flašíková uviedla, že sú predložené všetky zámery od ostatného rokovania.  
J. Krošlák informoval, že členovia rady dostávajú tieto zámery priebežne. Uviedol, že dostal 
informáciu, že aj ďalšia organizácia Združenie autorov filmu a audia - ZAFA.sk má oprávnenie 
na výkon autorských práv. Odovzdal GR STVR toto oprávnenie v písomnej podobe.  
J. Krošlák predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 31/2025: 
Rada STVR prerokovala a berie na vedomie Informáciu o zámeroch vstúpiť do zmluvného 
záväzku podľa § 17 ods. 3 písm. e) zákona č. 157/2024 o STVR v zmysle predloženého 
materiálu na rokovaní rady 24.6.2025. 
 
Za: 9 / M. Behro, P. Benčurík, M. Daňko, I. Gallo, E. Koprena, J. Krošlák,  

D. Lindtner, L. Machala, J. Mikušová / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0    



Neprítomný: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
 
7. Rôzne 
A. Mozolák uviedol, že dnes sa manažment STVR obrátil na Radu STVR so žiadosťou 
o prerokovanie dvoch nájmov nehnuteľného majetku a o ich prípadné schválenie na dnešnom 
rokovaní. 
E. Čengel odprezentoval predložené návrhy na prenájom a vysvetlil členom rady, čoho sa 
prenájom týka.  
J. Krošlák predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 32/2025: 
Rada STVR v zmysle § 10 ods. 1 písm. l) zákona č. 157/2025 o STVR schvaľuje návrh na 
prenájom nehnuteľného majetku s nájomcami: Slovenský paralympijský výbor a Slovenský 
zväz telesne postihnutých športovcov v zmysle materiálu predloženého na rokovaní Rady 
STVR 24.6.2025. 
 
Za: 9 / M. Behro, P. Benčurík, M. Daňko, I. Gallo, E. Koprena, J. Krošlák,  

D. Lindtner, L. Machala, J. Mikušová / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0    
Neprítomný: 0 
 
J. Krošlák informoval, že dnes sa uskutočnilo prvé zasadnutie Etickej komisie. Za predsedu 
Etickej komisie bol zvolený Eduard Chmelár v 2. kole voľby počtom hlasov 5. Etická komisia 
sa dohodla na spôsobe vypracovania Štatútu a Rokovacieho poriadku Etickej komisie. Ďalej 
informoval, že preposlal na vybavenie generálnej riaditeľke 2 podnety, ktoré prišli. Išlo 
o podnet od Súkromnej základnej umeleckej školy Altamira, ktorý sa týkal sťažnosti na postup 
jednej redaktorky STVR. Druhý podnet bol od Advokátskej kancelárie Marco&Lucas Legal 
s.r.o., ktorá zastupuje spoločnosť OLO. Ich sťažnosť sa týkala relácie Reportéri. Má za to, že 
tieto podnety musí najprv vybaviť GR STVR a až v prípade, že sťažovatelia nebudú spokojní 
s postupom GR STVR, tak sa môžu obrátiť na Radu STVR. V tomto zmysle aj informoval 
sťažovateľov. Informoval aj o prebiehajúcej komunikácii s p. Ákosom Horonym, 
splnomocnencom vlády SR pre národnostné menšiny a podpredsedom Rady vlády SR pre 
národnostné menšiny, ktorý namieta, že ich nominácia p. Katalin Lancz Bózsing nebola 
akceptovaná Radou STVR pri nomináciách do Etickej komisie STVR. Na vysvetlenie: 
nomináciu p. K. Lancz Bózsing podal Minister spravodlivosti SR B. Susko na hlavičkovom 
papieri ministerstva spravodlivosti SR a nikde v žiadnych podkladoch k tomuto podaniu nebolo 
uvedené a nedalo sa identifikovať, že ju podáva za Radu vlády SR pre národnostné menšiny. 
Z tohto dôvodu nebolo možné túto nomináciu prijať. Osobne o tomto aj telefonoval s p. 
Horonym, následne mu bolo poslané aj vyjadrenie, ktoré pripravili právnici p. Lindtner a p. 
Machala. Včera rade p. Horony poslal listom opätovne žiadosť o vymenovanie nominantky p. 
K. Lancz Bózsing do Etickej komisie. Skonštatoval, že rozhodnutie rady v tomto smere nie je 
možné meniť. 
M. Daňko dal do pozornosti aj podnet od poslucháča, ktorý apeloval zlepšenie vyslovovania 
písmena ľ. Je podľa neho potrebné to brať na vedomie. 
 
J. Krošlák poďakoval všetkým za aktívnu účasť na rokovaní a ukončil rokovanie Rady STVR. 
 

V Bratislave 26.6.2025. 

Zapísal: Adam Mozolák     

tajomník Rady STVR 



 

Mgr. Jozef Krošlák, v.r. 

       predseda Rady  
Slovenskej televízie a rozhlasu 

 

 

Kompletný audiovizuálny záznam z rokovania Rady Slovenskej televízie a rozhlasu je možné 

si vypočuť na www.stvr.org. 

 

http://www.stvr.org/

